
 

 

 

 

 

Datum: 17.9. 2023 

 

ZAPISNIK 14. REDNE SEJE SVETA STARŠEV OSNOVNE ŠOLE IN VRTCA 

ANKARAN 

 

V ponedeljek, 17.09.2024, ob 17:00 uri, je v prostorih Osnovne šole in vrtca Ankaran 

potekala 14. redna seja Sveta staršev. 

 

Prisotni člani: 

Prisotni predstavniki staršev: Mateja Jerman (1.a), Sara Vošinek Gašpar (1.b), Matjaž Barut 

(2.a), Bine Čebulj (2.b), Sanja Markežič (3.a), Barbara Kaligarič (4.a), Kristina Nocent (5.a), 

Boštjan Šimunić (6.a), Janja Soban (7.a), Tonja Koblar Abramovič (7.b), Tanja Knap (8.a), 

Metka Žvanut (9.a), Primožič Kužner Mojca (9.b), Urška Oset (Školjka), Marina 

Bakić (Morski ježek), Nika Dolenc (Rakovica), Majda Jerman (Morska želva), 

Katarina Lampe (Riba) in Sara Palčič (Delfin). 

 

Odsotni z opravičilom: Marjetka Černigoj Cergol (5.b), Aleksander Pahor (8.b) 

 

Odsotni brez opravičila: Debora Tubaković (Morska zvezda). 

 

Seje so se tudi udeležili ravnateljica Željka Adamčič, pomočnica ravnateljice Martina 

Petrovčič in pomočnica ravnateljice Kristina Twrdy. 

 

Na začetku se konstituira Svet staršev in izvoli predsednika. Predstavniki  

Soglasno izvolijo Saro Vošinek Gašpar z dvigom rok. Določi se zapisnikarja. 

 

Svet staršev potrdi predlagani dnevni red, in sicer: 

1.Konstituiranje Sveta staršev - izvolitev predsednika/ce Sveta staršev 

2. Potrditev zapisnika 13. redne seje Sveta staršev, z dne 10. 6. 2024 

3. Poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 2023/2024 - 

potrditev 

4. Poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta vrtca za šolsko leto 2023/2024 – 

obravnava dokončnega poročila in potrditev 

5. Letni delovni načrt Osnovne šole Ankaran za šolsko leto 2024/2025 – potrditev 

6. Letni delovni načrt Vrtca Ankaran za šolsko leto 2024/2025 – potrditev 

7. Vprašanja, predlogi, pobude, mnenja 

 

Ad 2) Potrditev zapisnika 13. redne seje Sveta staršev, z dne 10. 6. 2024 

Sklep 1: Zapisnik 13. redne se soglasno potrdi. 

 

Ad 3) Poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 

2023/2024 – potrditev 

 

Povzetek pomembnejših poudarkov: 

• Šolska svetovalna služba je s tremi strokovnimi delavkami nadstandard, ki ga 

finančno podpira OA. 
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• Rezultati NPZ 9. razred – v matematiki so pod povprečjem. Pomočnica 

ravnateljice komentira, da so tokrat lahko primerjali isti razred z rezultati iz 6. 

razreda in so ugotovili, da je rezultat učencev podoben, majhno število otrok 

je odstopalo navzgor ali navzdol. Slabi rezultati so tudi zaradi opravljanja 

domačih nalog s kalkulatorji namesto na pamet ter slabe bralne pismenosti – 

ne razumejo nalog. Ravnateljica poudari, da je pomembno, ko otrok pride po 

pomoč, da mu pustiš, da poskuša razumeti nalogo sam in ne razložiš takoj ti. 

Pri slabših bralcih tudi v višjih razredih berite z otrokom, malo vi, malo otrok 

ter prilagodite otrokovemu zanimanju – stripi, branje receptov, napisov na 

ulicah, itn. Hkrati je problematika način ocenjevanja znanja, kjer se učenci 

navadijo pripravljati na ocenjevanje po preverjanju in ne obdelujejo snovi 

sproti, kar pripelje do kratkotrajnega znanja, ki se hitro pozabi. NPZ preverja 

delovanje šole in je na tri leta, ker je tako pisan tudi učni načrt. 

• V šolski kuhinji se sedaj sledi nacionalnim smernicam. Strokovnjaki bodo 

preverili letos tudi jedilnik glede kaloričnosti in uravnoteženosti. Smernicam 

bodo sledili a hkrati iskali ravnotežje, da ne bo pretirano odpadkov. 

 

Sklep 2: Starši potrdijo poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta šole za 

šolsko leto 2023/2024. 

 

Ad 4) Poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta vrtca za šolsko leto 

2023/2024 – obravnava dokončnega poročila in potrditev 

 

Povzetek pomembnejših poudarkov: 

• V vrtcu je bilo lansko šolsko leto veliko mladih v okviru prakse, med njimi 

tudi bivše učenke OŠV Ankaran. To bogati delo v vrtcu in jih bodo še z 

veseljem sprejeli. 

• V vseh oddelkih se poslužujejo Montessori metod dela z namenom 

upočasnitve in umiritve ritma. 

• Popoldanske dejavnosti ostajajo enake. Med drugimi tudi Judo, ki je čudovit 

šport in še zdaj sprejema nove člane. Predstavnik pove, da njegova otroka 

hodita in sta tako onadva kot on zelo zadovoljna s treningi in delom trenerja. 

• Knjižnica - vsak petek gredo otroci v vrtčevsko knjižnico. Otroci povedo, če 

knjige doma niso pogledali s starši. Če otrok ne uživa v branju, je potrebno 

najti bližnjico (strip, recepti za kuhanje, itn.). Vpeljano prakso, kjer so učenci 

iz 5. do 9. razreda prišli v vrtec in brali otrokom, bodo nadaljevali, ker se je 

izkazala za doprinos vsem. Učenci so nalogo vzeli zelo resno, otroci pa so z 

velikimi očmi poslušali učence. 

• V vrtcu vedno bolj poudarjajo in delajo na samostojnosti, ker so otroci vedno 

manj samostojni. 

• V OŠV Ankaran bo prišla predavat Barbara Konda. 

? Predstavnik vpraša, kaj opažajo glede italijanščine v šoli glede na dvojezični 

oddelke v vrtcu. Pomočnica potrdi, da imajo otroci tako nekaj italijanščine v ušesu. 

Ravnateljica pa, da so študentje iz Italije opazili, da so jih otroci razumeli, ko so se 

pogovarjali med seboj. 

? Kaj je projekt večjezičniki? Govori se o učencih z drugačnim jezikovnim ozadjem. 

Izbrali so razrede 5.a, 6.a, b, 7.a, b, 9.a, b. Starši so seznanjeni, domov so dobili 

pristopno izjavo. Namen projekta je učenje, kaj vse je jezik poleg besed – kultura itn. 

? Predstavnica predlaga v vrtcu knjigobežnico – prostor, kjer daš knjigo, ki je ne 

rabiš in vzameš, kar te pritegne. Predlog bodo prediskutirali. 
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? Knjižnica – več staršev je želelo omejitev dostopa otrok do kartonk. Sedaj so to 

zamejili in otroci od tretjega leta naprej si ne izposojajo več teh knjig. 

? Predstavniki tudi omenijo, da otroci nosijo po trikrat in večkrat isto knjigo. 

Pomočnica pove, da poskusijo preusmeriti v drugo knjigo, a ni nujno, da vedno 

uspejo. Pomembno jim je, da je knjiga njihov prijatelj in ne sovražnik. 

 

Sklep 3: Svet staršev soglasno potrdi Poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta 

vrtca za šolsko leto 2023/2024. 

 

Ad 5) Letni delovni načrt Osnovne šole Ankaran za šolsko leto 2024/2025 – 

potrditev 

 

Povzetek pomembnejših poudarkov: 

• Podaljšano bivanje je strukturirano - po kosilu je kratka sprostitev zunaj, 

zatem sledi ura domačih nalog, učenja oziroma branja, temu pa sledi sprostitev 

zunaj. V primeru, da učenec obiskuje interesne dejavnosti, zamudi čas, ko se 

dela DN in ostale obveznosti zato mora nalogo narediti doma. 

RAP oziroma razširjeni program na katerega se bo OŠV Ankaran prijavila in če bo 

izbrana, bo začela s programom naslednje leto, drugače najkasneje do leta 2028. 

Program se od podaljšanega bivanja ne razlikuje veliko – vključene so vse vsebine, 

aktivnosti, igre, sprostitev itn. Razlika je le, da je čas podaljšanega bivanja oziroma 

RAP-a strukturiran v 45 minutne bloke in bodo otroci odhajali iz šole le ob 

določenem času oziroma starši jih bodo lahko prišli iskat le ob določenih urah. 

 

Ravnateljica svetuje, da otroka ne prijavite na preveč interesnih dejavnosti, ker ne bo 

uspel narediti nalogo, še posebej pa če imate aktivnosti tudi popoldan. 

• Sedaj ima OŠV Ankaran zopet logopeda vsak petek. Za težje primere so še 

zdaj preko napotnice. 

• Na predmetni stopnji imajo učenci možnost pogovornih uric z učitelji. 

Ravnateljica poudari, da to niso ure, kjer učitelj dodatno razloži snov temveč 

ure, kjer se učenec lahko pogovori z učiteljem – kaj mora narediti, problemi 

itn. 

• Novost je, da so pri pogovornih urah naredili enourni zamik med predmetno in 

razredno stopnjo, da se starši lahko udeležijo ur večih učiteljev ter možnost 

udeležbe dodatnih pogovornih ur ob določenih petkih zjutraj S PREDHODNO 

NAJAVO. Termini so objavljeni na spletni strani v zavihku Starši/pogovorne 

ure. 

Predstavnik pove, da so se na prvem roditeljskem že dogovorili z učiteljico 

razredne stopnje za dodaten zamik. Ravnateljica je dodala, da se starši lahko 

posebej dogovorijo z učiteljem. Termini ur za roditeljske sestanke so le 

okvirni. 

 

Sklep 4: Svet staršev soglasno potrdi Letni delovni načrt Osnovne šole Ankaran za 

šolsko leto 2024/2025. 

 

Ad 6) Letni delovni načrt Vrtca Ankaran za šolsko leto 2024/2025 

 

Povzetek pomembnejših poudarkov: 

• Novosti so, da bo predšolska skupina letos šla na pravi pohod s prvim 

razredom. V januarju bodo izvedli dejavnosti na snegu, kar ne bo sankanje 
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temveč igre na snegu. Spomladi gredo na ogled krajinskega parka Debeli rtič. 

V tednu knjige planirajo izmenjavo slikanic, spanje v vrtcu in večer s knjigo, 

ter dejavnost za starše. Ogledali si bodo pokrajinski muzej Koper ter 

lutkarnico, kjer bodo prisostvovali predstavi. Obiskali bodo hišo 

eksperimentov. 

• Med projekti so tudi Varno s soncem ter Punčka iz cunj. 

Sklep 5: Svet staršev soglasno potrdi Letni delovni načrt Vrtca Ankaran za šolsko 

leto 2024/2025. 

 

Ad 7) Pobude, predlogi in mnenja 

? Ravnateljica pojasni, da se iztekajo mandati članov Sveta zavoda. Nekateri bodo 

zaključili, nekateri lahko opravijo še en mandat. Pozvala je predstavnike Sveta 

staršev, da razmislijo o svoji morebitni kandidaturi. 

? Prošnja predstavnika, da je med 15:00 in 16:00 uro hišnik bolj pogosto navzoč. 

 

? Predstavnica prebere odgovor OA glede parkirnih razmer pred vrtcem: 

»Občina je k urejanju problematike mirujočega prometa v celem Ankaranu pristopila 

sistematično in je seznanjena tudi s perečo problematiko parkiranja in 

dovoza/odvoza vrtčevskih in šolskih otrok. Skladno s tem vam sporočamo, da je v 

pripravi sprememba prometne ureditve in prometne signalizacije z namenom 

povečanja prometne varnosti otrok in ureditve mirujočega prometa na tem delu 

naselja. Nova ureditev bo predvidela rešitev za vse vpletene skupine – zaposlene v 

javnem zavodu OŠV, starše otrok, obiskovalce OŠV in občane. 

V povezavi s pripombo čez delo redarjev pa sporočamo, da redarji v okolici šole 

izvajajo redne nadzore s ciljem zagotavljanja prometne varnosti - voznike na 

nepravilnosti opozarjajo, glob ne izdajajo. Voznikom svetujejo uporabo centralnega 

parkirišča, ki je v neposredni bližini OŠV in omogoča varno pot v šolo. Svoje vozilo 

izjemoma, ko gre za intervencijo, zapeljejo pred šolo.« 

 

? Predstavnica sprašuje, ali nameravajo organizirati ples. Ravnateljica pojasni, da so 

učencem predlagali, a niso pokazali pretiranega navdušenja. 

? Predstavnik vpraša, zakaj je v drugem razredu le ena dodatna ura športne vzgoje na 

dva tedna. Ravnateljica razloži, da je MIN za šolstvo financiralo 4 oddelke in so 

morali to razporediti med vse štiri. Hkrati si malo pomagajo s finančnimi sredstvi 

OA, da pokrijejo celo prvo triado. 

? Zakaj se ne izkoristi zunanjega igrišča ali sprehodov, če je telovadnica polna? 

Zunanje igrišče se koristi, za sprehod pa sta takoj potrebna dva spremljevalca. 

? Ali učencem iz Barižonov pripada šolski avtobus? Učencem ne pripada. 

Predstavnica doda, da po zakonu nikomur v OA ne priprada avtobus in je to 

nadstandard, ki ga plača OA. 

? Kako naj starši pridejo do delovnih listov, ko so otroci bolni? Ko so otroci bolni, 

naj počivajo. Naj drugi starši fotografirajo snov, delovne liste pa bo učenec dobil v 

šoli. 

? Informacije o nadomeščanju učiteljev pridejo zelo pozno in učenci na predmetni 

stopnji morajo gledati zjutraj na spletni strani, ali so nadomeščanja. Težava je v tem, 

da če učenec nima stvari iz predmeta, se učitelji pritožujejo oziroma so posledice za 

učence. Ravnateljica bo govorila z učitelji. 

? Predstavnica predstavi idejo za vrtec, kjer bi bil prostor, kamor bi dali starši 

oblačila, ki jih je otrok prerasel in bi bila na voljo drugim staršem. Pomočnica 

odgovori, da se lahko približajo tej ideji z izmenjevalnico oblačil. 
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Seja se je zaključila ob 20.30 uri. 

 

 

Zapisala:        Predsednica Sveta staršev: 

Kristina Nocent        Sara Vošinek Gašpar 


